



☑ 无购物系列 纯玩品质游 | 全宿 5 星级酒店+1 晚 4*酒店
☑ 2 晚九寨沟万豪怡大酒店 5*
☑ 体验高铁从成都到九寨,节省高铁 6 小时车程
☑ 游览中国 5A 级景区-九寨沟 & 黄龙风景区
☑ 黄龙风景区包含上行缆车和电瓶车
☑ 都江堰熊猫乐园 | 仰天窝广场 | 都江堰南桥
☑ 李子坝轻轨穿楼(外观) | 洪崖洞夜景 | 长嘉汇,弹子石老街
☑ 东郊记忆成都必打卡地 | 春熙路 | 太古里
☑ 特色风味:藏式汤锅 | 藏羌风味 | 羌族风味 | 熊猫宴 | 川菜风味 | 枇杷园火锅 | 巴渝风味

9天7晚之童话九寨沟+重庆

(成都/九寨沟/黄龙/都江堰/重庆)

CN9CCJ 行程从 2025 年 9 月起适用

第一天 吉隆坡 - 成都 (机上用餐) 酒店: 成都天府国际酒店或同级 5* 集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续后准备飞往成都天府机场,然后入住酒店休息。

第二天成都-九寨沟(早/午/晚餐)

酒店: 九寨沟万怡大酒店或同級 5*

早餐后,体验动车前往松潘或黄龙九寨站。接着游览【松潘古城·外观】是全中国之最厚的城墙之一,保留了大量传统藏族和汉族建筑风格,街道狭窄而曲折,古朴典雅,周围环绕着雄伟壮丽的自然景观。



第三天九寨沟(早/午/晚餐)

酒店: 九寨沟万怡大酒店或同級 5*

早餐后,游览 5A 级【九寨沟景区】(含景区环保车)被誉为童话世界,人间仙境的景点。是中国第一个以保护 自然风景为主要目的的自然保护区。九寨沟的得名来自于景区内九个藏族寨子(树正寨、则查洼寨、黑角寨、 荷叶寨、盘亚寨、亚拉寨、尖盘寨、热西寨、郭都寨),这九个寨子又称为"和药九寨"。由于有九个寨子的藏民 世代居住于此,故名为"九寨沟"。东方人称之为"人间仙境",西方人则将之誉为"童话世界"。观赏景区内分别有 熊猫海、盆景滩、葫芦海、五彩池、珍珠滩、镜海、犀牛海、诺日朗瀑布、五花海、树正海和长海等…



五彩池

诺日朗瀑布

第四天九寨沟-黄龙-茂县(早/午/晚餐)

酒店: 茂县国际大酒店或同级 4*

早餐后,游览【特色藏寨】藏族人聚居的传统村落,具有独特的建筑风格和深厚的文化底蕴。白墙平顶是常有精 美的木雕和彩绘装饰。寨内传承丰富的宗教信仰和民俗习俗如藏族舞蹈、传统节日等。接着前往【黄龙景区】 (含上下缆车+电瓶车)被列为世界自然遗产和国家重点风景名胜区。一处以其独特的钙化地貌、多姿多彩的湖 泊、瀑布和温泉而闻名于世的自然风景区。这里地形奇特,山峰耸立,湖泊碧绿清澈,瀑布飞流直下,温泉汩 汩涌出,形成了壮观的自然景观。



第五天 茂县 – 都江堰-成都(早/午/晚餐)

酒店:成都 AC 酒店或同级 5*

早餐后,前往【都江堰熊猫乐园】(含电瓶车),中国大熊猫保护研究中心都江堰基地(又名熊猫乐园)。接着前往【都江堰南桥】位于都江堰景区入口的明清风格廊桥,横跨岷江,夜晚灯光璀璨,是欣赏水利工程和江景的 热门地标。过后游览【钟书阁】是上海钟书实业有限公司旗下的阅读空间品牌,连锁不复制,一店一文化风格" 为理念,为读者打造了一个设计之美、人文之美。【蜀绣博物馆】是中国首座以国家级非物质文化遗产"蜀绣"为 主题的专题性博物馆,坐落于成都浣花溪畔,建筑融合川西民居风格与现代美学。最后往【东郊记忆】,成都最 具代表性的工业遗产改造项目,前身为始建于1950年代的成都国营红光电子管厂,如今转型为融合音乐、艺 术、科技的文创产业聚集区。园区完整保留了苏联援建时期的工业建筑风貌,红砖厂房、巨型烟囱与锈色管 道,与街头涂鸦、先锋雕塑碰撞出独特的后现代美学。



第六天成都-重庆(早/午/晚餐)

酒店:重庆吉丽特大酒店或同级 5*

早餐后,前往重庆,接着游览【磁器口古镇】,重庆千年古镇,明清建筑依山而建,以麻花、火锅底料等小吃和 传统手工艺闻名,充满市井烟火气。之后前往观看【李子坝轻轨穿楼】(外观),是重庆轨道交通2号线网红站点, 轻列车从居民楼中穿行而过,独特设计吸引游客打卡,观景平台可拍摄"吞轻轨"创意照。再前往重庆最有名的 【洪崖洞夜景】,重庆地标,悬崖上的11层吊脚楼建筑群,夜晚灯光如"千与千寻"场景,可逛民俗商铺、赏嘉陵 江夜景。



第七天 重庆市区游览 (早/午/晚餐)

酒店: 重庆吉丽特大酒店或同级 5*

早餐后,前往【峨岭二厂】,由老印刷厂改造的文艺街区,复古工业风与潮流艺术结合,是电影《从你的全世界 路过》取景地,适合拍照、喝咖啡。接着前往【解放碑步行街】,重庆核心商圈,以抗战胜利纪念碑为中心,汇 聚奢侈品商场、小吃街(如八一好吃街),展现现代山城风貌。接着前往【长嘉汇弹子石老街】,百年老街复建 项目,融合中西建筑风格,可眺望两江交汇(长江与嘉陵江),夜晚灯光秀和江景尤为迷人。展示重庆近代开埠 历史的主题公园,保留旧领事馆、洋行建筑,结合展览与休闲功能。最后前往【开埠文化遗址公园,光环购物 中心】,展示重庆近代开埠历史的主题公园,保留旧领事馆、洋行建筑,结合展览与休闲功能。而光环中心则是 重庆网红商场,室内巨型"沐光森林"植物园颠覆传统商业空间设计,适合购物与打卡。



第八天 成都 - 吉隆坡(早/午/晚餐自理)

早餐后,从重庆返回成都,到成都必去广场【太古里】,一座集合了时尚购物、餐饮、文化艺术和商务办公等多 功能于一体的现代化城市综合体。还有成都最大的商业街【春熙路】自由闲逛。再到成都必去古镇锦里古街, 位于成都武侯祠旁,是西蜀历史上最古老、最具商业气息的街道之一,早在秦汉三国时期便已闻名。如今,这 条全长 350 米的仿古街区,以明清建筑为骨架,三国文化为灵魂,完美复刻了川西古镇的市井风貌,被誉为"成 都版清明上河图"。前往【锦里古街】,作为成都最具代表性的历史文化街区,锦里古街完整保留了明清时期的川 西民居建筑风貌,青瓦木檐、雕花门窗与红灯笼阵列构成一幅流动的巴蜀民俗画卷。结束后前往机场飞返吉隆 玻。



第九天 抵达吉隆坡(机上用餐)

早上航班抵达吉隆坡,完美行程结束啦!我们下次再见!

***自费项目: 九寨沟千古情+二江夜游 (RMB 480 成人/小孩) ***

备注:

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项:在公司无法控制的情况下行程可能更改。 所有显示在行程里的图片仅供参考。 指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 若有更改不被接受,需遵守条款与细则中的退款规定。

9D7N FAIRY TALE JIUZHAIGOU + CHONG QING (CHENGDU / JIUZHAIGOU / HUANGLONG / DUJIANGYAN / CHONGQING) NO SHOPPING STOP

DAY 1: KUALA LUMPUR – CHENGDU (MOB)

Hotel: Chengdu Tianfu International Hotel or equivalent 5-star

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Chengdu Tianfu International Airport. Upon arrival, transfer to the hotel for check-in and rest.

DAY 2: CHENGDU – JIUZHAIGOU (B/L/D)

Hotel: Jiuzhaigou Courtyard by Marriott or equivalent 5-star

After breakfast, **take a high-speed train** to Songpan or Huanglong Jiuzhai Station. Then enjoy a visit to the [Ancient City of Songpan] exterior view, home to one of the thickest city walls in China. The city preserves a blend of traditional Tibetan and Han architectural styles. Its narrow, winding streets exude a classic charm, surrounded by majestic natural landscapes.

DAY 3: JIUZHAIGOU (B/L/D)

Hotel: Jiuzhaigou Courtyard by Marriott or equivalent 5-star

After breakfast, visit the [Jiuzhaigou Valley Scenic Area] (includes public transportation), a 5A-rated national park. Known as a fairyland on Earth and a dreamlike wonderland. Often described by Eastern cultures as a "paradise on Earth" and by the West as a "fairy tale world," the park features breathtaking sites such as Panda Sea, Bonsai Shoal, Reed Lake, Five-Color Pond, Pearl Shoal, Mirror Lake, Rhino Lake, Nuorilang Waterfall, Five Flower Lake, Shuzheng Valley, and Long Lake.

DAY 4: JIUZHAIGOU - HUANGLONG - MAOXIAN (B/L/D)

Hotel: Maoxian International Hotel or equivalent 4-star

After breakfast, visit a traditional [Tibetan village]—a culturally rich settlement inhabited by Tibetan communities. Later, proceed to the [Huanglong Scenic Area] (includes cable car), a UNESCO World Natural Heritage Site and a nationally recognized scenic spot. Famous for its spectacular travertine formations, multicolored ponds, waterfalls, and hot springs, Huanglong offers a breathtaking natural landscape.

DAY 5: MAOXIAN – DUJIANGYAN – CHENGDU (B/L/D)

Hotel: Chengdu AC Hotel or equivalent 5-star

After breakfast, visit the [Dujiangyan Panda Base] (includes Eco Car), part of the China Conservation and Research Center for the Giant Panda. visitors with a close-up view of these beloved animals in a natural setting. Continue to [Nanqiao Bridge], located at the entrance of the Dujiangyan Scenic Area. This Ming and Qing dynasty-style covered bridge spans the Min River and is especially beautiful at night when it is brightly lit. Next explore [Zhongshuge Bookstore], a unique reading space developed by Shanghai Zhongshu Industrial Co., Ltd., with the concept of "a unique cultural theme for each store." The space blends literary ambience with artistic design, offering a visually captivating experience for visitors. Visit the [Shu Embroidery Museum], the first museum in China dedicated to the national intangible cultural heritage of Shu embroidery. Lastly, explore [Eastern Suburb Memory ·Dongjiao Jiyi] one of Chengdu's most iconic industrial heritage redevelopment projects.

DAY 6: CHENGDU – CHONGQING (B/L/D)

Accommodation: Holiday Inn Chongqing North or equivalent 5*

After breakfast, transfer to Chongqing, then visit [Ciqikou Ancient Town], a thousand-year-old town featuring Ming and Qing dynasty architecture built along the hills. Next, head to the popular [Liziba Light Rail Station], where Chongqing Metro Line 2 uniquely passes through a residential building. This eye-catching design draws many visitors, and a viewing platform offers the perfect spot to capture creative "train-through-building" photos. Lastly, visit [Hongya Cave] for its stunning night view— Chongqing's iconic landmark. This 11-story stilted building complex is perched on a cliffside and glows at night like a scene from *Spirited Away*. Explore the folk-style shops and enjoy the breathtaking night view of the Jialing River.

DAY 7: CHONGQING CITY TOUR (B/L/D)

Hotel: Gillette Grand Hotel Chongqing or equivalent 5-star

After breakfast, visit [Eling Second Factory], a cultural and artistic district transformed from a former printing factory. Combining retro industrial design with trendy art, it was a filming location for the movie *I Belonged to You*. Next, head to [Jiefangbei Pedestrian Street], the heart of Chongqing's commercial district centered around the Victory Monument of the Anti-Japanese War. Continue to Changjiahui & Danzishi Old Street, a revitalized century-old neighborhood blending Chinese and Western architectural styles. Lastly, visit the [Port Opening Cultural Heritage Park and The Ring Shopping Mall].

DAY 8: CHENGDU – KUALA LUMPUR (B/L)

After breakfast, **transfer back to Chengdu**, and visit the must-see [Taikoo Li], a modern urban complex that integrates fashion shopping, dining, arts, and business.Continue with free leisure time at [Chunxi Road], Chengdu's largest commercial street, ideal for shopping and exploring the local vibe.Then visit the iconic [Jinli Ancient Street], one of Chengdu's most famous historical and retaining the architectural style and cultural essence of the Ming and Qing Dynasties. After the visit, transfer to the airport for your return flight to Kuala Lumpur.

DAY 9: ARRIVAL IN KUALA LUMPUR (MOB)

Arrive in KL with sweet memories of your tour!

*Optional: Jiuzhaigou Eternal Love Show + Two Rivers Night Cruise (RMB 480 per person, same price for adults and children)

Remarks:

Itinerary is subject to change based on local conditions and company terms. All photo show in itinerary is only for reference. Accommodation is subject to availability. Tour groups may be merged. In case of itinerary change refusal, refund terms & conditions apply.